
SPF Seniorerna Lidköping 
 
Protokoll fört vid planeringssammanträde med styrelsen 
 
Dag: Onsdagen den 23 augusti 2017 
Tid: Kl 10.00-15.00 
Plats: Sjöskogen, Kållandsö 
 
Närvarande:  
Karl-Evert Andersson, ordf 
Kerstin Anderson, vice ordf 
Lennart Isaksson 
Ragnhild Bergman 
Svante Johnsson 
Lisbeth Nyström 
Karlolof Fernow från kl 11.00 
 
 
1. Mötets öppnande   
Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar styrelsens planeringsmöte. 
 
2. Godkännande av föredragningslistan 
Dagordningen för mötet godkänns.  
 
3. Genomgång av protokoll från konstituerande sammanträde 
Styrelsens ansvarsområden har skickats ut till resp som påminnelse om de 
olika uppdrag styrelsemedlemmarna har. 
 
4. SPF Seniorträning 
Karl-Evert och Lennart har träffat ledningen för Friskis o Svettis och diskuterat 
följande som en prövotid för seniorträning: 
- SPF hyr lokal av Friskis o Svettis fyra månader från 11 sep t o m 11 dec. 
- Deltagare i seniorträningen måste lösa medlemsavgift för 150 kr, då där 

ingår försäkring. 
- Deltagare betalar antingen 75 kr per gång eller löser ett 4-månaderskort för 

995 kr och har då tillgång till Friskis o Svettis lokaler, maskiner m m 7 dagar 
i veckan och även deras ledare. 

- Dagkort pensionär kostar 190 kr per månad och är ett ytterligare alternativ, 
men då krävs att man binder sig för 12 månader. 

- Det sker viss förändring av tiderna jämfört med tidigare träningstider. 
- Önskemål från SPF:s ledare att förlägga seniorträningen till Friskis o Svettis. 

  
5. Seniormässa 
Organisationen News55 seniorevent kommer att hålla en seniormässa i Folkets 
Park i Lidköping den 2 oktober. SPF, PRO och SKPF är inbjudna och erhåller 
en plats per organisation för utställning på mässan. 
PRO och SKPF har sagt ja till deltagande. 
Deltagandet är kostnadsfritt och SPF deltar också i en 5-minutersinformation på 
scenen för att ”puffa för vår verksamhet”. Finns också möjlighet att visa SPF:s 
film i montern. 



En enkel trycksak kan vara bra att ta fram och en artikel i mässtidningen ingår – 
manusstopp 11 september. 
 
Styrelsen beslutar att SPF också deltar i mässan och utställningen i montern.  

 
6. Genomgång av 2017 års verksamhet 
- Ekonomi – Lennart tagit fram resultatrapport som visar på att ekonomin är 

god.  
Förbundet har aviserat om höjning av medlemsavgiften från 2019.  
Frågan om höjning av medlemsavgiften tas upp vid vårt årsmöte i februari. 
 

- Verksamhet 2017-18 
Styrelsen går igenom den verksamhet som varit tidigare år och justerar tider, 
kontaktpersoner, telefonnummer m m.  
Verksamheterna kommer att marknadsföras dels på hemsidan och NLT-
annons. 
 
För den årliga Veteranvetartävlingen sker anmälan slutet september. Karl-
Evert kontaktar tidigare deltagare för att efterhöra intresset att delta. 
Information kommer också att ske på nästa månadsmöte den 14 september 
samt via hemsidan. 
 

- Årsmötet 
Styrelsen beslutar att årsmötet hålls den 22 februari 2018 och att till 
årsmötet bjuda in Rasmus Möller som föredragshållare.  
 

- Månadsmöten, hösten 2017 och våren 2018 
Månadsmötena för hösten 2017 är klara: 
- 14 september – Thomas Tegnér, Vara konserthus med tema Resor 
- 12 oktober – Jonas Johansson, tema Villa-Lidköping BK 
- 9 november – Jonas Sundström, tema Jag är Lidköpings nya kommunalråd 
- 7 december – ev musikevent 
 
För månadsmötena under våren föreslås aktiviteter som: 
- jan – film 
- feb – årsmöte 
- mar – föredrag av t ex Eva Eriksson eller Barbro Lennér Axelsson 
- apr – mannekänguppvisning 
- maj - våravslutning 
 
Styrelsen diskuterar eventuell höjning av avgiften för månadsmötena, vilken 
hittills varit 50 kr per person. 
Styrelsen beslutar att ta upp frågan till diskussion på årsmötet. 
 

- Nya medlemmar 
- Den 17 oktober hålls informationsmöte för nya medlemmar. 
- Åke Nordström skickar ut brev med inbjudan till samtliga nya medlemmar 
två veckor innan mötet, d v s början oktober. 
 



- Försök inte Lura mig 
- Det kommer att bli nya informationstillfällen under hösten där Johan Lindén 
och Karl-Evert deltar. 
- Förfrågan har kommit från Vård & Omsorg om information i Tolsjö, Råda, 
Tun och Örslösa. 
- Det tas ut en kostnad av 300 kr per tillfälle för högtalaranläggning etc. 
Däremot tas inget arvode för föreläsning eller resa. 
 

- Mattcurling 
Mattcurlingen ser ut att komma igång på bra sätt. Överenskommelse om 
tider etc har träffats. SeniorCenter har anmält intresse att vara med på 
mattcurling som en friskvårdsaktivitet för deras besökare. 
 

- Hemsida 
- Svante visar hur SPF:s ”Aktiviteter” synliggörs på hemsidan liksom länken 
till ”Senaste Nytt”. 
- Under aktiviteter kan t ex månadsmötena, resor, kurser etc läggas. 
- Svante har också tagit fram webbstatistik för februari-juli 2017, vilken visar 
att huvudsidan har besökts 3.077 ggr.  
- Styrelsen konstaterar att Svante gör ett mycket bra jobb med hemsidan. 
 
 

7.  Rapporter 
- Karl-Evert 
Seniorkortet håller på att produceras och det ska vara klart 30 september.  
 
SISU har meddelat att de inte längre kan bistå med en person som klipper 
gräset på Wennerbergsgården.  
Diskussion kommer att ske med Göran Gustafsson om hur gräsklippning ska 
lösas i fortsättningen. 
 
- Svante 
Bridgen har haft mellan 32-40 personer under sommaren vid två tillfällen per 
vecka. Den 1 sep drar den vanliga bridgen igång och då kommer den nya 
utrustningen för brickor som håller ordning på korten etc att finnas tillgänglig. Ett 
ytterligare inköp av denna utrustning kostar ca 4.000 kr.  
Svante tar in offert på inköp av ytterligare 3 omgångar. 
 
- Karl-Olof – Wennerbergsgården 
En träff kommer att ske under september med Göran G för att diskutera olika 
frågor som rör Wennerbergsgården. 
 
Förslag finns att lägga igen boulebanan, då den inte används. 

 
SeniorCenter – enligt avtal ska SPF-medlemmar hjälpa till med kaffekokning 
etc. två söndagar 1 oktober och 8 oktober. Marknadsföring av detta sker på 
hemsidan. 
 
- Ragnhild – resor 
Det som är på gång är resan till Telemark i oktober. 



Nya deltagare i resekommittén är Johnny och Gunnel Thim.  
 
- Lisbeth 
Vuxenskolan fyller 50 år och firar med öppet hus 31 augusti mellan kl 14-19 
Kerstin kommer att gå dit. 
 
Övrigt: 
Bussresa till bokmässan 29 sep arrangeras av distriktet. Svante lägger ut på 
hemsidan som en blänkare. 
 
 
8. Avslutning 
Ordföranden tackar Hilda och Nisse för att vi fått hålla vårt planeringsmöte i en 
helt fantastisk miljö och med strålande vackert väder. 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Lisbeth Nyström 
Sekreterare 
 
 
Justeras 
 
 
Karl-Evert Andersson 
Ordförande 


